
Skolebestyrelsesmøde- Referat 

Herlev Byskole  

 

 

Dato: 5.5.25 

Sted: Eng       

Deltagere:  

Skolebestyrelse:  

Morten N Nielsen, Rasmus Kreilgaard, Trine Due-Boje Steengaard, Christina H. Lüthi, Janus M. 

Egenby, Mai Zeuthen Lindqvist, Marc Johansson  

Suppleanter: Dorthe Nørgaard og Safa Poulsen 

Elevrådsrepræsentanter:  

Naya Hviid-Hansen og Sofie Ermose 

Medarbejderrepræsentanter:  

Dorthe Holst, Asbjørn Reffstrup 

Skolens ledelse:  

Helle Seliger og Thomas Sandau 

Afbud: Betina Skovby 

Punkt Uddybende kommentar Referat 

18.00 – 18.05 

Godkendelse af 

referat  

 Godkendt 

18.05 – 18.35 

Kontakt- og 

trivselsforældre  

 

Opfølgning på beskrivelserne for kontakt- 

og trivselsforældre fra sidste SKB-møde 

Safa og Trine har genbesøgt det 
tidligere udarbejde materiale.  
Dialogen tager afsæt i princip 
for forældremøder- 
  
Beslutning: Roller som 
henholdsvis kontakt- og 
trivselsforældre fastholdes. 
Konkret materiale-hvad skal en 
trivsel-kontaktforældre lave- 
efterspørges. 



Ønske, at kontaktforældrene er 
aktive i planlægning af 
forældremøder.  
Trivselsforældrene står for 
trivselsaktiviteter. 
 
Godt med konkrete ideer til 
fælles aktiviteter-  
Eks. I 3.klasse-Tilføjelse- sminke, 
sociale medier. 
Beslutning: 
Safa og Trine arbejder videre 
med opgaven og sender 
materiale til ledelsen inden 
næste møde. 
  

18.35 – 19.10 

Skolens 

økonomi 
 

 

Orientering vedr. skolens overførte 

mindreforbrug fra 2024. 

Færre midler til løn- og 
driftbudget til kommende 
skoleår 2025-2026. 
 
2024 sluttede med et mindre 
forbrug på 2,8 millioner- vi har 
fået lov at overføre 1,5 millioner 
til kommende skoleår. 
 
Konklusion- driften bliver lidt 
presset økonomisk næste 
skoleår. 
 

19.10 – 19.50 

Orientering fra 

skoleleder 

 Partnerskabsaftale med DGI og 
Herlev Kommune- mål, at der 
bliver øget sammenhængskraft 
mellem skole og fritidsliv. 
Fokus bliver konkret 
samarbejdspraksis mellem 
Sfo/klub og 
fritidsorganisationerne. 
Sfo/klubpædagoger skal på 3 
dages workshop næste skoleår- 
og blive opkvalificeret på 
opgaven sammen med DGI. 
Gerne fokus på sårbare børn og 
unge bliver mere aktive. 



Evt. overføre erfaringer fra 
ovennævnte til andre 
fritidsaktiviteter. 
 
Herlev vil gerne deltage i projekt 
med skolemad for eleverne- der 
er indsendt ansøgning til 
forsøgsordning. 
 
Juniormesterlære – bliver et 
spændende skoletilbud. 
Økonomisk bliver det svært, at 
få tilbuddet til at blive 
resurseneutralt for Herlev 
Byskole. 
 
Infomøder for skolestartere  
107 nye elever. 
Udfordring med to matrikler- da 
alle forældre ikke kan  få deres 
ønsker opfyldt. 
Matrikelskift kan ikke altid 
imødekommes. 
 
 
Besøg fra Østtimor den 6.5.25 
Socialdemokratisk gruppe – 
kommer på Herlev Byskole. 
 
Planlagte renoveringer som 
teknisk forvaltning betaler: 
4 millioner til Herlev Byskole til 
projekter eks: 
Toiletter- gymnastikgulv på Elv-
omklædningsrum- 
Gangarealer på Elv skal males- 
og derefter klasselokaler. 
Belysning – på Elv skal 
opgraderes. Betonmur ved B 73 
baner skal males af elever. 
 
Alt kan ikke realiseres i 
indeværende budgetår. 



Prioriteringer ud fra 
medarbejdersyn skal være en 
del af prioriteringslisten. 
 
 
 
 

Orientering fra 

formand 

 Den gode skolestart: 

Skolestartere – konkret ide-

undersøge nuværende 

skolestarterforældre om deres 

erfaring med 

skolestartsforløbet. 

Dorthe Nørgaard vil gerne sætte 

miniproces i gang med 

ovennævnte- så ønsker kan 

imødekommes kvalificeret. 

God ide med velkomstfolder- 

med plantegning m.m.  

Beslutning: Minevaluering med 

anbefalinger til skolens ledelse- 

Dorthe, Safa, Mai- har opgaven. 

 

7.klasser- Klassedannelse m.m. 

Tema for kommende skoleår. Er 

det vigtigt, at klasserne bliver 

nydannede? 

Alle er velkomne til at give 

virtuelt referat. 

Ide- opslag på Aula- man kan 

følge skolebestyrelsens arbejde 

på facebook. 

 

 

 



 

 

 

 
 

Orientering fra 

elevråd 

 Spørgsmål til analyse af 

overgangen fra 6. til 7. klasse- 

processen starter efter 

sommerferien. 

Orientering fra 

medarbejdere 

 Fagfordelingsproces er indledt 

Orientering fra 

Skoleråd 

 Tema- brug af skærme i 

undervisningstiden. 

Forslag- kommunale 

retningslinjer? 
 

19.50 – 19.55 

Evt. + lukket 

punkt 

 
 

19.55 – 20.00 

Punkter til 

næste møde 

  Næste møde 10.juni 25 kl. 17-

19 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


